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Nuotrauka:  

Lengvai suprantamos kalbos 

ženkliukas 

 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai 

suprantama kalba.  

Lengvai suprantama kalba yra oficialus 

būdas paprasčiau pateikti informaciją. 

Lengvai suprantama kalba:  

• reikalinga žmonėms, kuriems sunku 

suprasti įprastus tekstus; 

• padeda žmonėms sužinoti naujos 

informacijos.  
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Apsaugoto būsto paslauga 

 Kas yra apsaugotas būstas? 

Apsaugotas būstas yra namai, kuriuose 

gali gyventi žmogus su negalia. 

Apsaugotame būste asmuo mokosi daryti 

naujus dalykus savarankiškai. 

- Mokosi mokėti mokesčius už vandenį, 

elektrą, internetą. 

- Gamintis maistą. 

- Eiti į parduotuvę. 

- Tvarkyti namus. 

- Eiti į kavinę/kiną 

  

Kas gali gyventi apsaugotame būste? 

 - suaugęs žmogus su psichikos negalia, 

- suaugęs žmogus su proto negalia, 

- suaugęs žmogus su psichikos ir proto 

negalia. 

  

Kas man padės apsaugotame būste? 

 

Socialinis darbuotojas padeda asmeniui 

gyventi vienam. 

 


